

ADENOVIRUS INFECTION

UNITED KINGDOM. — The Virus Laboratory, University of Edinburgh has isolated adenovirus type 2 from eight patients (from Fife (6) and Edinburgh (2)) who have a variety of clinical presentations (central nervous system involvement (2), respiratory tract infection (2), gastroenteritis (2), conjunctivitis (1), and unknown (1)). In addition, laboratory evidence of infection with adenovirus type 1 has been obtained at the Regional Virus Laboratory, Ruchill Hospital, Glasgow, from two patients living in Glasgow, and of adenovirus type 7 at the Virus Laboratory, Raigmore Hospital, Inverness, from a patient living in Inverness. Serological evidence of adenovirus infection has also been obtained in three patients in other parts of Scotland.

An increased number of reports of adenovirus infection have been obtained during 1974. Since the beginning of the year, laboratory evidence of adenovirus type 1 has been obtained from 63 patients living in Scotland (21 patients during the corresponding period in 1973); of adenovirus type 2 from 74 patients (27 patients during the corresponding period in 1973), and of type 7 from 106 patients (16 patients during the corresponding period in 1973).

INFECTIONS À ADÉNOVIRUS

ROYAUME-UNI. — Le Laboratoire des virus de l'Université d'Edimbourg a isolé l'adénovirus type 2 chez huit malades (habitant Fife (6) et Edimbourg (2)) qui présentaient des manifestations cliniques diverses (atteinte du système nerveux central (2), infection des voies respiratoires (2), gastroentérite (2), conjonctivite (1) et symptômes indéterminés (1)). En outre, au Laboratoire régional des virus de l'Hôpital Ruchill de Glasgow, des examens ont révélé une infection à adénovirus type 1 chez deux personnes habitant Glasgow, tandis que le Laboratoire des virus de l'Hôpital Raigmore d'Inverness détectait une infection à adénovirus type 7 chez un habitant d'Inverness. Des examens sérologiques ont également révélé une infection à adénovirus chez trois personnes dans d'autres régions d'Ecosse.

Il a été enregistré en 1974 un plus grand nombre d'infections à adénovirus. Depuis le début de l'année, les examens de laboratoire ont révélé la présence de l'adénovirus type 1 chez 63 personnes habitant l'Ecosse (contre 21 pour la période correspondante de 1973), du type 2 chez 74 personnes (contre 27 pour la période correspondante de 1973) et du type 7 chez 106 personnes (contre 16 pour la période correspondante de 1973).